
 Två fantastiska år som gick lite för fort 

 

Jag gick två år på allmän kurs och läste klart gymnasiekurser för att söka till universitet.  Det första 

året gick jag i profilen konst-och form, det andra året i idrott-och hälsa. Det som skiljer folkhögskola 

från komvux/gymnasiet är den familjära känslan man får och en nära kontakt med lärare, som gör att 

man får snabb hjälp med uppgifter.  

Nu studerar jag Ämneslärare; Idrott-och Hälsa, Matematik på Örebro Universitet. 
 

Ett tips : Satsa hårt på Svenska-kurser(na) om det finns planer på att studera vidare efter 

folkhögskolan, de har hjälpt mig otroligt mycket med lästeknik och, inte minst, alla skriftliga uppgifter 

man får på universitetet!  

 

Henning Blom 

 

 


